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بسیاری معتقدند که با شیوع 
کرونــا و وضعیتی که شکل گرفت 
آینده تئاتر برای همیشه دچار 
تحول شده است، عدم حمایت های 
لازم در تئاتر بسیاری از اهالی این 
هنر در شــرایط حاضر به لحاظ 
معیشتــی از وضعیت مناسبی 
برخوردار نیستند و با طولانی شدن 
این شرایط به دنبال پیداکردن 
راه ها، اقدامات و ایده های موثر، برای رهایی از این وضعیت 
هستند. گیتی قاسمی بازیگر سینما، تلویزیون، بازیگر و کارگردان 
تئاتر دارای آثاری از جمله نمایش »اتاق عروس«، »آبی مایل 
به صورتی«، سریال های »زیرخاکی2«، »پایتخت یک«، فیلم های 
سینمایی »جان دار« و »سدمعبر«، در گفت وگو با »برنا« معتقد 
است: واکسیناسیون عمومی راهکاری برای رونق تئاتر است و اگر 
همه واکسینه شوند ترس و استرسی برای تماشای تئاتر ندارند. 
وضعیت تئاتر دوباره به شرایط قبل برمی گردد هرچند با استقبال 

کمتری از طرف مخاطب مواجه خواهد شد.
 پیش بینی شما از آینده تئاتر در روزگار کرونایی 
چیست؟ آیا با وضعیت کنونی تئاتر می توان به این امیدوار 

بود که روزهای پیش از کرونا دوباره برگردد؟
به نظرم تئاتر دوباره به شرایط اجراهای زنده قبل برمی گردد 
ولی با استقبال کمتری از طرف مخاطب مواجه خواهد شد. البته 
ترس مردم از شیوع کرونا طبیعی است ولی می توان با احتیاط، 
فاصله و ماسک به تماشای تئاتر رفت. چون معتقدم نمی توان 
صحنه تئاتر را ترک کرد. حتی با وجود اینکه حدود یکسال ونیم 
در تئاتر فعالیتی نداشته ام ولی مطمئن هستم با وجود خطرات 

احتمالی کرونا روی صحنه خواهم رفت.
 با توجه به شرایط کرونایی تا مدت ها نمی توان امیدوار 
بود که سالن های تئاتر به شرایط عادی بازگردند، به نظر 
شما ایده هایی چون تئاترهای خیابانی می تواند ناجی 

باشد تا تئاتر و فرهنگ تئاتررفتن از یاد نرود؟
اجرای خیابانی را به شدت تایید می کنم با توجه به اینکه نمایش 
تئاتر با امکانات صوتی لذت اجرای زنده تئاتر روی صحنه را ندارد 
و باورپذیری آن کمتر است تئاترخیابانی را بیشتر می پذیرم. 
به نظرم اجرای تئاترخیابانی برای یکسری از محیط های شناخته 
شده مانند محوطه تالاروحدت و تئاترشهر بازخورد خوبی دارد و 
ولی هرگز جایگزین تئاتر صحنه ای نخواهد شد چون در یکسری 
از اجراها مخاطب و بازیگر به تمرکز بسیار بالایی نیاز دارند. 
سکوت روی صحنه مخاطب را به فکر وا می دارد و تمرکزی که در 
یک محیط بسته ایجاد می شود با وجود سروصداهای محیط باز 
اتفاق نمی افتد. البته تئاترخیابانی هم خصیصه های خود را دارد. 
به طوری که یکسری از موضوع های خاص را می توان خیابانی کار 
کرد ولی یکسری این امکان را ندارند به هرحال اجراهای خیابانی یا 
نمایش با امکانات صوتی باید جایگاه خود را پیدا کند. در واقع اگر 
این اجراها با تلاش هنرمندانی که سال های زیادی در این زمینه 
فعالیت خوبی داشته اند و درخشیده اند. به عرصه عمل برسد در 

ایام کرونا تاثیرات موثری برای هنر تئاتر در پی خواهد داشت.
 به نظر شمــا چه ایــده هایی می توانند فضای کاری 
امن ایجاد کنند تا امــکان بهترشدن وضعیت معیشتی 

هنرمندان تئاتر فراهم شود؟
 یکی از راه های مهم، واکسیناسیون عمومی است. اگر همه 
واکسینه شوند ترس و استرسی برای تماشای تئاتر ندارند. در 
این شرایط دولت باید با راهکارهای موثر برای رفع مشکلات 
هنرمندان تئاتر اقدام کند. ولی متاسفانه تاکنون راهکاری 
نداشته است. هنرمندان تئاتر مهجور واقع شده اند. از لحاظ 
اقتصادی شرایط خیلی سختی را سپری می کنند. در شرایط 
سخت اقتصادی ایام کرونا پرداخت یکسری بسته معیشتی و 
مقدار کمی کمک مالی برای آنها کافی نیست. درعالم رفاقت 
و دوستی شاید توانسته باشم با معرفی هنرمندان این عرصه به 
کار تصویر یا تشویق برای نوشتن از آنها حمایت کنم ولی ورود 
به این مسیر هم آنقدر میسر نیست و خیلی سخت است. در این 
شرایط باید فکری به حال بیکاری هنرمندان کرد. مردم در تورم 
بالای اقتصادی زندگی می کنند و می توان گفت کرونا بیشترین 
لطمه را به هنرمندان وارد کرده است. وگرنه خیلی فعال و پرنشاط 
کار می کردند. حتی جامعه تئاتر در ایام کرونا داغدار شدند 
و پیشکسوتان ارزشمندی از جمله استاد پرویز پورحسینی، 
اکبری مبارکه، بیژن افشار را از دست دادند و این غم بزرگی برای 
هنرمندان این عرصه بود و آنها را افسرده کرد. به نظرم وضعیت 
تئاتر شاید مانند قبل پر مخاطب نباشد ولی دعا می کنم به حالت 

قبل از کرونا برگردد.

بازیگر سریال »دست انداز« گفت: طبیعی 
است کرونا همه ارتباطات، زندگی ما و همینطور 
فیلمسازی را تحت تاثیر خود قرارداده اما نمی توان 
کار نکرد، باید با احتیاط و رعایت موارد بهداشتی 
کار کنیم. زهره حمیدی اظهارکرد: برای فازدوم 
مجموعه سریال کمدی »دست انداز« دعوت 
به کار شدم و با توجه به اینکه در سری قبل این 
مجموعه اتفاقات خوبی رقم خورده بود و مردم 
هم از آن استقبال کرده بودند پیشنهاد بازی در 
این سریال را قبول کردم. شهاب عباسی به عنوان 
کارگردان و بقیه دوستان خیلی خوب و حرفه ای 
هستند و خوشحالم در این مجموعه نقشی داشتم. 
این بازیگر پیشکسوت اضافه کرد: این نوع کمدی 
در تلویزیون کمتر دیده و ساخته شده و با توجه 
به اینکه خنداندن مردم سخت تر شده، اما فکر 
می کنم این سریال از پس نقش خود برای برنامه ای 
مفرح و شاد برآمده است. در حقیقت مجموعه طنز 
»دست انداز« شبیه سازی طنزگونه از برنامه های 

معروف تلویزیونی است که در میان مخاطبان 
جایگاه خوبی پیدا کرده و تاکنون ادامه پیدا کرده 
است. سری دوم این سریال از آیتمی بودن به 
اپیزودیک تغییر پیدا کرده و این تغییر در جهت 
هرچه بهترشدن این سریال صورت گرفته و 
امیدوارم مخاطبان ما سری دوم را هم دوست 
داشته باشند. حمیدی درباره تاثیر کرونا بر روند 
کاری وی بیان کرد: طبیعی است کرونا همه 
ارتباطات و زندگی ما و همینطور فیلمسازی را 
تحت تاثیر خود قرار داده و با توجه به مدت طولانی 
همه گیری کووید۱۹ نمی توان کار نکرد، بلکه باید 
احتیاط با رعایت موارد بهداشتی کار کرد. من هنوز 
واکسن کرونا نزده ام، اما در این سریال خیالم از هر 
جهت راحت بود. وی در همین راستا ابراز کرد: 
خوشبختانه در سریال »دست انداز« تمامی عوامل 
نکات بهداشتی اعم از ماسک زدن، ضدعفونی کردن 
و فاصله اجتماعی در حدممکن را رعایت می کردند 
چراکه از جانب کارگردان و تهیه کننده در این 

زمینه حساسیت بالایی وجود داشت. بازیگر 
سریال تلویزیونی »مهمانی از بهشت« با اشاره 
به اینکه سریال های تلویزیونی بینندگان پیگیر 
خودش را دارد؛ بیان کرد: شبکه نمایش خانگی 
در شرایط کنونی رقیب مجموعه های تلویزیونی 
شده و همینطور در نبود سینما نظر مخاطبان را تا 
حد زیادی به خود جلب کرده است، چراکه شبکه 
نمایش خانگی بعضا فیلم های خوبی دارد و فکر 
می کنم جای خود را در میان مردم به خوبی بازکرده 
است. اگر در سریال های نمایش خانگی پیشنهادی 
داشته باشم و فیلمنامه و عوامل خوبی داشته 
باشد، قطعا قبول می کنم. زهره حمیدی در انتها با 
اشاره به آخرین فعالیت های جدید خود در عرصه 
بازیگری خاطرنشان کرد: راستش را بخواهید هنوز 
پروژه جدیدی به من پیشنهاد نشده و در حال 
حاضر هم کار خاصی نمی کنم چراکه تصویربرداری 
سریال تلویزیونی »دست انداز« به اتمام رسیده و 

من هنوز پروژه جدیدی را آغاز نکرده ام.

»الهامکردا«
درفیلم»بدونقرارقبلی«

الهام کردا بازیگر جدید فیلم 
سینمایی »بدون قرارقبلی« شد. 
فیلمبرداری »بدون قرار قبلی« 
به کارگردانی بهروز شعیبی و 
تهیــه کنندگی محمود بابایی 
همچنان در تهران ادامه دارد. 
الهام کردا گفته می شود با نقشی 
متفاوت نسبت به آنچه پیش تر 
از او دیده بودیم؛ مقابل دوربین 
»بدون قرارقبلی« حاضرشده و 
بازی او به تازگی به اتمام رسید. 
پیش از این نام مصطفی زمانی 
و »صابر ابر« به عنوان بازیگران 
اصلی در این پروژه رسانه ای 
شده بود. »بدون قرارقبلی« 
پنجمین فیلم سینمایی بهروز 
شعیبی است که فیلمنامه آن 
توسط فرهاد توحیدی و مهدی 
تراب بیگی با نگاهی به یکی از 
داستان های »مصطفی مستور« 

نوشته شده است.

غزلشاکری
در»جزیره«

غــزل شاکــری جدیدترین 
بازیگــری اســت که به تازگــی 
ســریال  دوربــیــن  مقــابل 
»جـزیره« به کــارگــردانــی 
سیروس مقدم رفته است. این 
بازیگــر سینما،تئاتروتلویزیون 
که حضـور در سینما را از سنین 
خردسالی تجربه کرد به عنوان 
جدیدتــرین بــازیگـر سریال 
»جــزیره« با ســیـروس مقدم 
همکاری مــی کنــد. شاکری که 
بازی در سینما را با فیلم سینمایی 
»گلنــار« در سنین خردسالی 
آغـاز کرده است با بــازی در آثار 
کارگردان های مطرحی همچون 
مازیار میــری، حســن فتحی و 
کامبوزیا پرتوی کارنامه متفاوتی 
را رقم زده است. او بعداز تجربه 
بازی در سریال »شهرزاد« امسال 
نیز در سومین تجربه بازیگری 
بعد از »جیران« با سیروس مقدم 
در »جزیره« همکاری می کند. 
فیلمبرداری »جزیره« جدیدترین 
ساخته سیروس مقدم خالق آثار 
مطرحی همچون »پایتخت« با 
فیلمنامه ای از علی طالب آبادی 
در جــزیره کــیش ادامه دارد و 
به زودی از فیلیمو پخش می شود. 
این سریال به تهیه کننــدگــی 
منوچهر محمدی و امیرحسین 
حیدری ساخته می شود و پیش 
از این حضور محمدرضا فروتن، 
هنگامه قاضیانی، میترا حجار، امیر 
مقاره و حسام منظور در این سریال 
قطعی شده و دیگر بازیگران این 

سریال به زودی معرفی می شوند.

گیتی  قاسمی: 

صحنه تئاتر ترک کردنی نیست

زهره  حمیدی: 

کرونا همیشه هست، باید کار کنیم

کتاب »بیست زخم کاری« که 
سریال »زخم کاری« به کارگردانی 
محمدحسین مهدویان از روی آن 
اقتباس شده است، پس از پخش 
قسمت نخست در بازارکتاب نایاب 
شد. مهدی یزدانی خرم )سرویراستار 
بخش ادبیات نشر چشمه( گفت: 
نخست  قسمت  پخــش  از  پس 
سریال »زخم کاری« به کارگردانی 
محمدحسین مهدویان، چاپ چهارم 
کتاب »بیست زخم کاری« نوشته 
محمود حسینی زاد در فروشگاه های 
کتاب نشر چشمه به پایان رسیده 
است. استقبال از نسخه الکتریکی 
کتاب هم باتوجه به آمارهایی که 
از سوی مسئولان سایت فیدیبو 
دریافت کردیم، بسیار خوب بوده 
به طوری که جزو رمان های پرفروش 

این سایت است. وی با اشاره به 
امکان تجدیدچاپ مجدد کتاب 
در  نشرچشمه  مسئولان  افزود: 
تلاش هستند با طی کردن سریعتر 
مراحل اخذ مجوز چاپ پنجم کتاب 
را روانه بازار کنند. یزدانی خرم با 

بیان اینکه اقتباس از 
آثار ادبی بر رونق بازار 
کتاب می افزاید، ادامه 
داد: علاقه مخاطبان 
و  فیلم  تماشای  به 
سریال می تواند نیروی 
محرک خوبی باشد که 
در صورت استفاده از 
ظرفیت های یک رمان 
ادبی  اقتبـاس  برای 
از فــروش  استقبال 
کتاب هـم بالا برود. 

»بیست  کتاب  برای  که  اتفاقی 
زخم کاری« افتاده است موید این 
مطلب است که سینما و ادبیات در 
کنار هم می تواند به رونق و بالارفتن 
سطح سلیقه مخاطب کمک کند. 
و  نویسنده  حسینی زاد،  محمود 
که  است  ایرانی  مترجم 
تالیفــات زیادی را 
تا امروز در بازارکتاب 
عرضـه کرده است 
و رمــان »بیســت 
را  زخـم کــاری« 
در   ۱۳۹۵ ســال 
نشـر چشمه منتشر 
تــا  کــه  کــرده 
امروز چهــار بار 
تجــدید چــاپ 
شده است. سریال 

»زخــم کـاری« به کارگردانــی 
مــحمــدحســین مهــدویــان 
تــهــیـــــه کــنــنــدگــی  و 
محمدرضا تخت کشیان جدیدترین 
محصول فیلیمو است که با اقتباس از 
رمان حسینی زاد و نمایشنامه مکبث 
اثر ویلیام شکسپیر ساخته شده 
است. جواد عزتی، رعنا آزادی ور، 
هانیه توسلی، سعید چنگیزیان، الهه 
حصاری، عباس جمشیدی فر، مهدی 
زمین پرداز، امیرحسین هاشمی، 
)باهنرمندی( سیاوش طهمورث، 
کاظم هژیرآزاد، منوچهر علــی پور، 
مه لقا باقــری، مائده طهماسبی، )با 
معــرفی( مرتضی امینی تبار و سارا 
حاتمی، )هنرمندان خردسال( نیوشا 
علی پور و مه یاس پازوکی، بازیگران 

»زخم کاری« هستند.

معاون امورفرهنگی 
هــنــگ  فــر یـر ز و
ارشــاداســلامی  و 
گفت: برنامــه ما در 
معاونت امورفرهنگی 
وزارت فـرهــنگ و 
ارشاداسلامی استمرار 
و تقــویت طرح های 
فصلــی فروش کتاب 
است و اگر در دوره »بهارانه کتاب« خریداران 
علاقه نشان بدهند و از آن استقبال کنند به اعتبار 
درنظر گرفته شده افزوده می شود. محسن جوادی، 
درباره طرح های توزیع یارانه کتاب از طریق 
کتابفروشی ها )طرح های فصلی فروش کتاب( 
با اشاره به اهداف اولیه و ثانویه این طرح ها بیان 
کرد: باید در قالب طرح های مختلف از کتابفروشان 
حمایت کنیم و با سیاست های درست به تقویت 
فعالیت های آنها کمک کنیم؛ تخفیف تنها راه 
حمایت نیست بلکه باید مسیرهای مختلفی را طی 
کنیم. او ادامه داد: باید تلاش کنیم کتابفروشان به 
جایگاه واقعی خود دست پیدا کنند و کتابفروشی ها 
به عنوان پاتوقی برای مردم قرار گیرد که نه فقط 
برای  بلکه محلی  کتاب  فروش  برای  مکانی 
عرضه فکر و جایی برای گفت وگو بین نویسنده و 
مخاطبان باشد. او با اشاره به تاثیر طرح یارانه های 
فصلی فروش کتاب در حوزه کتاب و کتابخوانی، 
اظهارکرد: یک سیاست و یک راه نمی تواند 
به تنهایی به توسعه فرهنگ کتابخوانی منجر شود 
و برای رسیدن به چنین هدفی باید مسیرهای 
مختلفی طی کنیم و بحث طرح های توزیع یارانه 
از طریق کتابفروشی ها در واقع نقش حداقلی در 
برآورده کردن هدف اصلی را دارد. معاون امور 
فرهنگی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی تاکید 
کرد: هدف اصلی باید با مکانیزم ها و سازوکارهای 
جدی دنبال شود و نیاز به اصلاح مقررات و ایجاد 

فضاهای جدیدی برای کتابفروشی ها دارد؛ مثل 
دیدن جایگاه آنها در شهر و فروشگاه ها. او با 
اشاره به برخی از انتقاداتی که درباره این طرح ها 
وجود دارد، توضیح داد: این نقدها از منظر نگاه 
حداکثری به موضوع است به طوری که بالاترین 
حد را می بینند و می گویند چون به آن جا نمی رسد 
اشکال دارد اما اتفاقا باید لایه های پایین تر را دید. 
باید دید در فضای کنونی چه اندازه می توانیم 
از طرح های فصلی فروش کتاب برای رسیدن 

به اهداف خود استفاده کنیم و 
باشیم  داشته  را  نگاه  این  اگر 
نقش این طرح ها بد نبوده است 
زیرا عده ای را به کتابفروشی ها 
کشانده و به شبکه خریداران کتاب 
و کتابفروشی ها منجر شده که 
ذخیره خوبی برای آینده است. 
معاون امور فرهنگی وزیر فرهنگ 
و ارشاد اسلامی ضمن بیان این که 
ارزشمندی  ذخیره  شبکه  این 
اظهارکرد:  است،  آینده  برای 
همچنین خریداران برای هر فصل 
منتظر آغاز این طرح هستند تا 
به کتابفروشی ها بیایند و خرید 
داشته باشند که همین موضوع 
نشان دهنده علاقه مردم به حوزه 
کتاب است تا از این فرصت ها 
استفاده کنند. او بار دیگر با تاکید 
بر مثبت بودن نقش طرح های 
فصلی فروش کتاب بیان کرد: اما 
این که انتظار داشته باشیم همه 
مشکلات کتابفروشی ها با اجرای 
این طرح حل شود قطعا انجام 
نشده است بلکه باید به اندازه  
خود طرح از آن توقع داشته 
باشیم. محسن جوادی در پایان 

با بیان این موضوع که اجرای طرح های فصلی 
فروش کتاب ادامه خواهد داشت، گفت: برنامه 
ما استمرار و تقویت طرح های توزیع یارانه کتاب 
از طریق کتابفروشی هاست و حتی در همین 
دوره اگر خریداران علاقه نشان بدهند و استقبال 
کنند اعتبار در نظر گرفته شده اضافه می شود. 
البته سیاست های دیگری باید دنبال شود تا 
کتابفروشی ها به جایگاه اصلی خود نزدیک شوند 
و نباید فقط به اجرای چنین طرح هایی اکتفا کرد.

استقبال مخاطبان از رمان »بیست زخم کاری«

سریال »مهدویان« به بازارکتاب رونق داد

معاون فرهنگی ارشاد خبر داد
افزایش اعتبار »بهارانه کتاب« به شرط استقبال خریداران

خبــر
»آبجی« به هنروتجربه  می آید

فیلم سینمایی »آبجی« به کارگردانی مرجان اشرفی زاده و 
تهیه کنندگی محمدحسین قاسمی از جمعه 2۱ خرداد در سینماهای 
هنروتجربه به روی پرده خواهد رفت. فیلمنامه  این اثر توسط مرجان 
اشرفی زاده، ناهید طباطبایی و علی اصغری به نگارش درآمده است و 
گلاب آدینه، معصومه قاسمی پور، پانته آ پناهی ها، حمیدرضا آذرنگ، 
بابک حمیدیان، شیرین یزدان بخش، سیاوش چراغی پور، علی 
استادی، احسان امانی، مهسا مهجور، آرمینه زیتون چیان، ادموند 
ملکیان، مریم داننده بازیگران فیلم سینمایی »آبجی« هستند. این 
فیلم تاکنون در چند جشنواره  بین المللی به نمایش درآمده و موفق به 
دریافت عنوان بهترین فیلم در جشنواره  زنان هرات، بهترین بازیگر در 
جشنواره  فیلم پکن، بهترین بازیگر در جشنواره  فیلم بروکلین آمریکا و 
بهترین فیلم جشنواره  Action on film آمریکا شده است. »آبجی« 
نخستین تجربه  کارگردانی مرجان اشرفی زاده در سینمای بلند 
داستانی است. او پیشتر تجربه  ساخت بیش از 2۰ فیلم کوتاه و مستند، 

۵ فیلم تلویزیونی و یک مینی سریال را در کارنامه  کاری خود دارد.

سینمــا 
 »سریع و خشن ۹«

 در جشنواره »کن«

جدیدتـــرین قسمــت از فیلــم اکشــن 
»سریع وخشن« در جریان جشنواره فیلم کن 
به صورت عمومی به نمایش گذاشته خواهد شد. 
»سریع وخشن۹« به کارگردانی جاستین لین با 
بازی وین دیزل«، مایکل رودریگوئز و همچنین 
چالیزترون که تاکنون 2۵۰ میلیون دلار در گیشه 
بین الملل کسب کرده که حدود 2۰۰ میلیون 
دلار آن از محل سینمای چین به دست آمده، 
قرار است از تاریخ ۱۴ جولای در قالب یک نمایش 
عمومی در ساحل در جشنواره کن نیز به نمایش 
گذاشته شود و مهمانان جشنواره، ساکنان کن و 
گردشگران می توانند به تماشای آن بنشینند و 
البته قرار نیست عوامل فیلم سریع وخشن۹« در 
این نمایش حضور داشته باشند. »سریع وخشن۹« 
هم اکنون در گیشه بین  المللی در حال اکران است 
و قرار است از 2۵ جولای در آمریکا نیز اکران شود. 
»تری فرمو« مدیر جشنواره کن پیش از این، از 
اولین نمایش یک فیلم بلاک باستر در جشنواره 
کن خبر داده بود و انتظار می رفت این فیلم در 
جریان نشست خبری جشنواره کن در تاریخ سوم 
جولای معرفی شود و فقط به خبرنگاران اعلام 
کرده بود که این فیلم مانند »زمانی برای مردن 
نیست« )قسمت جدید جیمز باند(، »تل ماسه« 
و یا »داستان وست ساید« نیست. چندین فیلم 
آمریکایی اولین نمایش جهانی خود را در جشنواره 
امسال کن تجربه می کنند که شامل فیلم پرستاره 
وس اندرسون،  ساخته  فرانسوی«  »گزارش 
آب ساکن به کارگردانی تام مک کارتی، روزپرچم 
از شان پن، موشک سرخ ساخته شین بیکر، مستند 
جدید جان اف کندی: آنسوی آینده از الیوراستون و 
مستند زیرزمین مخملی«  از تادهینس« می شود. 
طبق اعلام پیشین امسال »جودی فاستر« بازیگر 
آمریکایی برنده اسکار، نخل طلایی افتخاری 
جشنواره کن را در مراسم افتتاحیه دریافت 
خواهد کرد. هفتادوچهارمین دوره جشنواره کن 
نیز از ۶ تا ۱۷ جولای )۱۵ تا 2۶ تیر( و با حضور 
»اسپایک لی« کارگردان آمریکایی به عنوان رئیس 
هیات داوران بخش رقابتی به صورت حضوری 

برگزار خواهد شد. 

کوتــاه 
»شقایق« و »آذرخش فراهانی« 

بازیگر فیلم پدر  شدند
فیلم  در  فراهانی  آذرخــش  و  شقــایـق 
سینمایی »مهمانی از کارائیب« به کارگردانی 
بهزاد فراهانی )پدرشان ( و تهیه کنندگی شهرام 
گــیل آبادی ایفای نقش می کنند. شقایق فراهــانی 
همراه با برادرش آذرخش فراهانی در فیلــم 
سـینمایی »مهمانی از کارائیب« به کارگردانی 
بهزاد فراهانی و تهیه کنندگی شهرام گیل آبادی به 
ایفای نقش می پردازند. »مهمانی از کارائیب« اولین 
تجربه فراهانی در مقام کارگردانی است که قصه ای 
عاشقانه را روایت می کند.  فراهانی فیلمنامه این 
اثر را براساس رمان »مهمانی از کارائیب– شبی با 
کاسترو« به قلم خودش نوشته و حمیدرضا قطبی 
نیز به عنوان مشاور کارگردان او را همراهی کرده 
است. تاکنون رضا بابک، شقایق فراهانی و آذرخش 
فراهانی مقابل دوربین مرتضی پورصمدی رفته اند 
و بازیگران متعدد دیگری نیز در ادامه کار به جمع 
هنرمندان این اثر عاشقانه اضافه خواهند شد. 
شهرام متولی باشی )مدیر صدابرداری(، محسن 
صادقی نسب )سرپرست گروه کارگردانی(، مهدی 
سهرابی )دستیار یک کارگردان و برنامه ریز(، نوید 
فرح مرزی )طراح چهره پردازی(، مرجان گلزار 
)طراح صحنه ولباس(، جواد راهزانی )مدیرتولید(، 
رویا بابابیگی )منشی صحنه(، احسان میقانی 
)مدیرتدارکات(، حبیب مجیدی )عکاس(، مهدی 
گودرزی )فیلمبردار پشت صحنه( و مریم قربانی نیا 

)مشاوررسانه ای( این فیلم هستند.


